
J.nr. SN 2001-401-1521

Den 23. september 2005

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 220 stillet af Folketingets Miljø- og Planlægningsud-
valg 

Spørgsmål 220
Vurderer ministeren at overblikket over det faktiske antal af dyr på de enkelte bedrifter er tilstrækkeligt ?

Svar

Det er min vurdering, at fokuseringen på området i 2004 og den nye fælles husdyrindberetning medfører 

et tilstrækkeligt overblik over det faktiske antal dyr på de enkelte bedrifter og ejendomme i fremtiden.

Miljø- og Planlægningsudvalget (2. samling)
MPU alm. del - Svar på Spørgsmål 220
Offentligt            


